

# MADAM SHAO SHU LUNG MEMORIAL PRIZE (FOR POSTGRADUATE STUDENTS)

In 2008, Mr. and Mrs. Thomas Lee offered to establish a prize in memory of Madam Shao Shu Lung, their late mother-in-law/mother, through a private donation. From 2008 to 2017, nine awards with HK\$2,000 in value have been given to nine eligible postgraduate students of the Department of History.

An additional donation of contributed by the Lee family and the Tsui family, in honor of their late mother-in-law/mother/grandmother, Madam Shao, has been received in December 2017. The sum including the fund balance has shifted to endowment nature.

Starting from 2018, a postgraduate student who is enrolled in the M. Phil. or Ph.D. program at the History Department and has published at least one scholarly article in a well-established refereed journal in the previous year, and has demonstrated outstanding performance in his or her research, will be awarded, this prize, and the monetary value will depend on the interest income.

## 蕭瑞麟女士紀念研究生獎學金

蕭瑞麟女士紀念研究生獎學金由李延年伉儷於2008年捐資成立，以紀念李夫人的已故母親蕭瑞麟女士。2008至2017年間，歷史系研究生獲得此獎學金共有九人次，金額為每人港幣二千元。

承蒙蕭女士後人李氏家族及徐氏家族於2017年12月再度慷慨注資，新捐款項將連同基金餘額全數成立留本基金，使本獎項變成永久性質。

由2018年起，註冊修讀哲學碩士或哲學博士之歷史系研究生，如研究成績優異，並於過去一年內曾於聲譽良好及實行來稿送審制度之學術期刊發表論文一篇或以上，將有望成為獎學金得主。獎學金金額按年度基金利息而定。